
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 8.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 31. 5. 2007 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 31. 5. 2007 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

           

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ.  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Lívia Gerhardtová – účtovníčka obce,  

Eva Bryndzová – pracovníčka úseku školstva, Ondrej Šuba – pracovník obce, Alžbeta Baová 

– pracovníčka OcÚ, Alžbeta Ďuriková – pracovníčka OcÚ, Ildikó Szucsová – pracovníčka 

OcÚ,Mátyus J. – riaditeľ VPS, Holop F. –riaditeľ MKS, Ďurika T. – náčelník OP, Bc. 

Hengerics Gabriel – správca ŠH a pozvaní hostia. 

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Zároveň doporučil do programu jednania vrámci bodu Rôzne zaradiť body: 

    - Pozvánka organizácie Rákóczi Szövetség-Bácskai Szervezet na stretnutie v obci Csávoly-  

      Felsoszentiván  

    - Organizačné zabezpečenie podujatia Športom proti drogám 

    - Rozpočet na opravu kaplnky na Námestí Slobody – zmena uznesenia OZ 

    - Návrh poslancov frakcie SMK na zmenu uznesenia OZ č.1/2006 bod V. zo dňa  

       21.12.2006 

Opýtal sa poslancov, či majú ďalšie návrhy na doplnenie programu jednania. 

Nakoľko poslanci iný návrh  do  programu jednania nemali, p. starosta dal hlasovať 

o doplnenom programe jednania 8. zasadnutia OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ing. Takács Z., Ing. Kelemen Z. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Haris Z., Molnár Z., Ing. Miškovič J. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2007 

      3. Organizačné zabezpečenie podujatia Nesvadské dni 2007 

4. Správa o stave vymáhania pohľadávok k 30. 4. 2007 

5. Rôzne: 

    - Pavlík Štefan a spol.,Nesvady, Piesková č. 1 – žiadosť o predaj pozemku 

       /Materiál bol doručený na OZ v mesiaci apríl/ 

    - Hlavička Zsolt – žiadosť o vyjadrenie k plánovanej výstavbe terasy 

    - Maráz Baltazár – žiadosť o odkúpenie pozemku 

    - Prejednanie a schválenie nového poradovníka na voľný byt v 27 b.j. 

    - MO Csemadok – žiadosť o finančnú dotáciu 

    - Návrh VZN obce Nesvady č. 3/2007 – Prevádzkový poriadok pohrebísk obce Nesvady 



    - Návrh VZN obce Nesvady č. 4/2007 o poskytovaní opatrovateľskej služby a o úhradách  

       za opatrovateľskú službu v obci Nesvady  

    - Prejednanie ďalšej bytovej výstavby na ul. Vinohradnícka a Obchodná – za zdravotným 

      strediskom 

    - Návrh finančných prostriedkov na vyhotovenie projektových dokumentácií v r. 2007 

    - Návrh špecifikácie použitia finančných prostriedkov na údržbu budovy základnej školy 

    - Návrh na rozšírenie detských ihrísk v obci 

    - Pozvánka primátora mesta Kiskőrös  – zostavenie oficiálnej delegácie 

    - Pozvánka organizácie Rákóczi Szövetség-Bácskai Szervezet na stretnutie v obci Csávoly 

    - Organizačné zabezpečenie podujatia Športom proti drogám 

    - Rozpočet na opravu kaplnky na Námestí Slobody  

    - Návrh poslancov frakcie SMK na zmenu uznesenia OZ č.1/2006 bod V. zo dňa  

       21.12.2006 

       6. Všeobecná rozprava a interpelácia poslancov 

       7. Návrh na uznesenie 

       8. Záver 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: prednosta OcÚ 

    P. prednosta – predniesol krátku informáciu k tomuto bodu, pretože poslanci písomný  

                           materiál obdržali. 

- K riešeniu nebezpečnej zákruty za Aňalou a pri Ferplaste prečítal 

stanovisko dopravného inšpektorátu k písomnej žiadosti obce. 

P. prednosta vyvolá osobné jednanie s dopravným inžinierom v tejto 

veci. 

- Otázka opätovného vandalizmu – opäť vandali porušili stojan   

       internetového kiosku pred kultúrnym domom. 

Ing. Miškovič – k vandalizmu – zriadenie dobrovoľných ochrancov verejného poriadku 

                          prejednávali starostovia na porade mikroregiónu Hurbanovo. Pýtal sa na  

                          závery z tohto jednania.        

P. starosta – na toto jednania bol pozvaný okresný riaditeľ PZ ako aj riaditeľ PZ Hurbanovo–  

                     zriadenie dobrovoľných pomocníkov polície má vo svojej kompetencii polícia.  

                     Záujemci sa môžu prihlásiť. Slúžili by za asistencie polície. Obec bude  

                     spolupracovať pri riešení tohto problému s políciou. Tento systém nefunguje  

                     zatiaľ nikde v SR, ale napríklad v MR majú dobrovoľní  pomocníci silnú  

                     pozíciu. Riaditeľ PZ prisľúbil spoluprácu v riešení tejto veci. Na porade  

                     starostov sa zúčastnila firma ktorá ponúka kamerové systémy. Po konzultácii  

                     s firmou M-Elektronik bude navrhovať aj monitoring vybraných častí obce  

                     prostredníctvom kamier umiestnených na významnejší miestach v obci. 

                     Poprosil občanov, ktorí majú informácie o vandaloch, aby informovali zástupcov  

                     obce o tejto skutočnosti. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2007 

          - priložená k zápisnici 

          Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta – časové plnenie rozpočtu je 31%, dane z nehnuteľnosti PO – platby v 3  

                        lehotách. Výdavky sú plnené na 20,1%. Prekročenie vo výdavkovej časti sa  

                        nezaznamenalo. 



P. starosta – v reči maďarskej predniesol krátku informáciu p. prednostu. 

                     Ďalej informoval o tom, že firma Eldur pokračuje vo výstavbe haly, firma BCF  

                     začína s výstavbou. 

Ing. Kelemen – komisia finančná prejednala správu a doporučuje ju schváliť v predloženom  

                          znení. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

      3. Organizačné zabezpečenie podujatia Nesvadské dni 2007 

          - priložené k zápisnici 

          Predkladá: p. prednosta 

P. starosta – obci bo doručený list z Bruselu s oznámením, že žiadosť obce evidujú a výsledok  

                     bude zverejnený na internetovej stránke koncom júna. Pokiaľ by obec obdržala  

                    dotáciu, doporučil naplánovať bohatší program.  Sú dve alternatívy – kedy obec  

                     bude hradiť náklady z vlastného rozpočtu, alebo z obdržanej dotácie z fondu EÚ.  

                     Program odzrkadľuje body, ktoré obsahoval podaný projekt a mal by sa dodržať. 

                     Navrhuje pred júnovým OZ toto prejednať v kultúrnej komisii, taktiež pripraviť  

                     návrh ocenených  a predložiť na jednanie OZ už aj podľa možnosti  

                     s konkrétnejším rozpočtom. 

Mgr. Holková – komisia kultúry materiál prejednala a má menšie pripomienky, v sobotu 15.9.   

                           2007 bude pri kaplnke omša, v rámci ktorej komisia doporučuje dohodnúť  

                           s p. farárom vysvätenie námestia, taktiež do programu doporučuje zahrnúť   

                           60. výročie vysídlenia našich občanov. V rámci toho sa navrhuje pripraviť  

                           tematickú výstavu Fehér Csabu s touto tematikou. Tento rok je tiež 100. 

                           výročie narodenia Lebó Sándora – komisia doporučuje doplniť do programu 

                           v rámci slávnostného zasadnutia OZ. 

                           Po konzultovaní s ostatnými komisiami sa program Nesvadských dní ešte  

                          doplní. 

P. starosta –  s týmito programami sa počítalo a program bude o tieto body rozšírený. 

                     Aj s pánom farárom sa hovorilo o možnosti vysvätenia a slávnostného 

                     odovzdania námestia. Bude treba dohodnúť, ktorý deň to bude. K vysídleniu –  

                     stretnutie pri pamätníku. 

P. Molnár – v programe nefiguruje Beh Imeľ-Nesvady, ale v rozpočte je plánovaných 10 tis.  

                     Sk. 

P. starosta – asi počas Nesvadských dní vypadne, pretože v rámci Imeľských dní bude tohto  

                    roku Beh Nesvady-Imeľ – koncom mesiaca jún. Komisia športu by mala  

                    nadviazať kontakty s organizátorom v Imeli a upresniť túto otázku. 

Ing. Miškovič – potvrdil pripomienku p. starostu. 

Becse O. – doporučil akcie organizovať v piatok a v sobotu. Delegácie môžu zostať aj na  

                   nedeľu, ale program je do neskorých večerných nedeľných hodín, čo asi delegácie  

                  nepočkajú. 

P.starosta – dotáciu z Bruselu obec žiadala aj na nedeľu. V prípade, že obec ju neobdrží, 

                   nie je problém programy stiahnuť. Je to s otáznikom. Navrhol poveriť komisiu  

                   zmenu rozpočtu Nesvadských dní podľa finančných možností obce v závislosti 

                   od dotácie z EÚ. 

Ing. Miškovič – plánovať nákup ďalších stoličiek, aby občania pohodlnejšie mohli sledovať   

                          galaprogram. 

                          Piatok doporučil využiť na voľnejšie programy pre mladých, nedeľa je  

                          sviatok Nesvadčanov a ich hostí.  Koncentrovať programy okolo obecného  



                          úradu a hostia by si mohli vybrať z programov. 

P. starosta – súhlasil s nákupom stoličiek a navrhol riešiť zastrešenie tribúny pred OcÚ –  

                    ľahká prenosná konštrukcia pre prípad zlého počasia – doporučil pripraviť návrh. 

                    Konkrétne návrhy odovzdať predsedníčke komisie kultúry alebo na obecný úrad. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

4. Správa o stave vymáhania pohľadávok k 30. 4. 2007 

    - priložená k zápisnici 

    Predkladá: Baová A. – pracovníčka OcÚ 

P. prednosta – správa odzrkadľuje nepríjemnú činnosť OcÚ voči občanom-dlžníkom. 

                        Je to obzvlášť sledovaný úsek zo strany OcÚ. 

      Táto oblasť je riešená za neprítomnosti p. Nagya, ktorý je momentálne PN. 

Ing. Miškovič – k stavu nedoplatkov v roku 2007 – je vykázaná dosť veľká čiastka, ktorú  

                          občania dlhujú na poplatkoch za odvoz TKO a po sčítaní všetkých dlhov 

                          aj za minulé roky táto čiastka prevyšuje 310 tis. Sk. S problémom je  

                          potrebné sa vážne zaoberať. Dlžoby na nájomnom za budovy sú tiež  

                          vysoké. Treba prikročiť k tomu, aby sa dlžoba nezvyšovala, t.j. včas  

                          vypovedať nájomnú zmluvu. 

P. starosta – oznámil, že obec väčšiemu dlžníkovi vypovedala nájomnú zmluvu na  

                    prenájom bývalého hádzanárskeho ihriska na Hollého ul. č. 6 k 31. 5. 2007  

                    a u ostatných o stave pohľadávok požiadal p. Szűcsovú, aby predniesla  

                    informáciu. 

P. Szűcsová – informovala o dlžobách za prenájom  ŠH, bývalého Royal-baru, okrem toho  

                       sú dlžoby za prenájom priestorov v zdravotnom stredisku. 

P. starosta – v budúcnosti doporučil tieto veci rozpísať v správe, nie je to daňové  

                     tajomstvo ale dlžoby voči obce, ktoré nepodliehajú režimu nesprístupnenia  

                     informácií. 

Becse O. – v nájomnej zmluve je trojmesačná kaucia a doporučil sledovať platby tak, aby  

                   sa táto kaucia využila na krytie dlžoby a potom vypovedať nájomnú zmluvu,  

                   aby obec predišla zbytočným problémom. 

P. prednosta – poplatky TKO PO – preverí  správnosť vyrúbenia poplatkov. 

Molnár Z. – frakcia SMK prejednala správu a doporučuje venovať čo najväčšiu pozornosť  

                    vymáhaniu pohľadávok. 

P. starosta – s odznelými pripomienkami sa bude zaoberať na pracovnej porade, doporučil  

                    doplniť uznesenie – zodpovedný: aj Ing. Luca, prednosta OcÚ. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu  

jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

5. Rôzne: 

     

- Pavlík Štefan a spol., Nesvady, Piesková č. 1 – žiadosť o predaj pozemku 

   - priložená k zápisnici 

P. starosta – žiadosť bola prejednávaná na minulom OZ s tým, že sa odložila na májové  

                     zasadnutie OZ, dokedy poslanci boli informovaní o výške ceny pozemkov  

                     predaných v minulých rokoch. Zároveň privítal zástupcov žiadateľov. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby s prihliadnutím na pôvodný stav tejto časti obce navrhuje  

                          nasledovné riešenie, záhrady predať za 50,- Sk/m2 a stavebné pozemky za  

                         100,- Sk/m2. 



Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje predať za 100,- Sk/m2 a v prípade požiadavky  

                    niektorého žiadateľa umožniť platbu v splátkach. 

Haris Z. – podnikateľská komisia tiež doporučuj predať tieto pozemky za 100,- Sk/m2. 

Iné návrhy zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať podľa poradia v akom návrhy odzneli. 

Hlasovanie: Návrh Ing. Miškoviča – 5 za, 7 sa zdržali hlasovania . Návrh neprešiel. 

                    Návrh frakcie SMK -  za 6, 5 sa zdržali hlasovania. Návrh neprešiel. 

P. starosta – OZ v tejto veci nerozhodlo, doporučil poslancom počas prestávky prejednať túto  

                     vec a po prestávke dá opäť hlasovať. Prerušil jednanie o tomto bode. 

 

    - Hlavička Zsolt – žiadosť o vyjadrenie k plánovanej výstavbe terasy 

       - priložená k zápisnici 

P. starosta – poslanci obdržali písomný, grafický materiál ako aj vyjadrenia susedov. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje riešiť priesvitným oplotením, markízou. 

                          Na tomto pozemku v zemi sú položené inžinierske siete a preto komisia  

                          navrhuje žiadateľovi  provizórne riešenie, nájomné riešiť ako v prípade  

                          zmrzlinového stánku, v prípade súhlasu riešiť možnosti opravy inž. sietí. 

Molnár Z. – frakcia nedoporučuje povolenie terasy v tejto forme, ako je to v žiadosti uvedené. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Holop S. – doporučil do návrhu uznesenia zakotviť aj možnosť riešenia terasy sezónne. 

P. starosta – nie je povedané, že riešenie sezónnej formy nie je možné. 

Becse O. – môže podať nový návrh. 

Hlasovanie o upravenom návrhu uznesenia: všetci za. 

P. starosta – p. Hlavičkovi  bude tlmočiť, aby hľadal iné riešenie. 

 

    - Maráz Baltazár – žiadosť o odkúpenie pozemku 

      - žiadosť priložená k zápisnici 

Haris Z. – komisia podnikat. doporučuje predať za 100,- Sk/m2. 

Ing. Kelemen – finančná komisia súhlasí s predajom za 100, Sk/m2 s umožnením platby v  

                          splátkach. 

Ing. Ferenczová – v žiadosti je uvedené, že kúpnu cenu kupca zaplatí pri podpise kúpnej  

                             zmluvy. 

P. starosta – potom nedoporučil umožniť splátky a dal zároveň hlasovať o návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Prejednanie a schválenie nového poradovníka na voľný byt v 27 b.j. 

       - priložený k zápisnici 

P. Mládenczová – spoločná komisia na určenie poradovníka prejednala žiadosti a doporučuje  

                             byt prideliť Paluskovej Lucii. P. Mládenczová osobne doporučila byt  

                             prideliť byt Gyűrösi Petrovi. 

Mgr. Dibusz – požiadal p. Mládenczovú aby odôvodnila svoje osobné stanovisko. 

P. Mládenczová -  Gyűrösi Peter – v rodinnom dome býva viac rodín a menovaný je  

                              Nesvadčan, kým Palusková Lucia je obyvateľka Sliača a býva v podnájme  

                              v Nových Zámkoch. 

Iný návrh na poradie neodznel. 

P. starosta dal hlasovať najprv o návrhu komisie a potom o návrhu poslankyne Mládenczovej. 

Hlasovanie: Palusková Lucia – 4 za. P. starosta konštatoval, že návrh neprešiel. 

                    Gyűrösi Peter – 8 za, 1 proti, 2 sa zdržali. Návrh prešiel. 

 Hlasovanie o ďalšom poradí v zmysle návrhu komisie:  

2. Palusková Lucia – všetci za 



3. Bartová Ružena   - všetci za,  

4. Nagy Zoltán - 1 sa zdržal, ostatní za 

5. Bencsik Tibor - 1 sa zdržal, ostatní za 

6. Baová Helena - 1 sa zdržal, ostatní za 

7. Kováč Ferdinand - 1 sa zdržal, ostatní za 

8. Kuczmanová Mária - 1 sa zdržal, ostatní za 

9. Marázová Irena - 1 sa zdržal, ostatní za 

P. starosta konštatoval, že poradovník bol zostavený. 

 

    - MO Csemadok – žiadosť o finančnú dotáciu 

      - priložená k zápisnici 

Mgr. Holková – predsedníčka komisie kultúry  informovala o tom, že v dňoch 22.-24.6.2007  

                           v obci Pálháza v MR sa uskutoční medzinárodný festival.  Spevokol pri MO  

                          Csemadok už vlastní preukaz o členstve v tomto združení – vyše 1000  

                          členská základňa, 7-dňová akcia. Na tejto akcii bude vyhlásené ich členstvo. 

                          MO Csemadok žiada  obec o finančnú dotáciu vo výške 22 l60,-Sk na  

                          dopravu, kým stravné si budú platiť sami účastníci. 

P. starosta – predniesol informáciu predsedníčky komisie kultúry v reči slovenskej. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje túto žiadosť schváliť. 

Becse O. – MO Csemadoku tiež bola schválená dotácia z rozpočtu obce, ale vzhľadom na to,  

                  že v čase schválenia dotácie MO Csemadok ešte nevedel o pozvaní na túto akciu,                

                  nežiadali dotáciu na toto podujatie. Doporučil žiadosť schváliť. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o schválení predloženej žiadosti. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

P. starosta po dvoch hodinách jednania OZ vyhlásil 15 minútovú prestávku. 

Po prestávke sa pokračovalo v jednaní k prerušenému bodu – Pavlík Štefan a spol. - žiadosť 

o predaj pozemku – Piesková č. 1. 

P. starosta – vyzval poslancov, aby predniesli svoje návrhy k predajnej cene pozemku. 

Molnár Z. – frakcia SMK navrhuje jednotnú cenu vo výške 100,- Sk/m2 . 

P. starosta – navrhol možnosť platby v splátkach do jedného roku od podpisu kúpnej zmluvy. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o doplnenom návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 8 za, l proti, 3 sa zdržali hlasovania. 

                                        

    - Návrh VZN obce Nesvady č. 3/2007 – Prevádzkový poriadok pohrebísk obce  

      Nesvady 

      - priložený k zápisnici  

P. starosta – nevidí priložený súhlas hygienika. 

P. prednosta – VZN je možné predložiť k schváleniu na OZ len po predchádzajúcom  

                        súhlasnom stanovisku  úradu verejného zdravotníctva. 

                        Na doplnenie – odborný pracovník  s oprávnením na výkon tejto činnosti 

                        /prevádzkovanie cintorína/ na OcÚ je p. Bryndzová. 

Ing. Miškovič – predniesol spoločné pripomienky frakcie SMK a komisie výstavby. 

- § 2 odsek 3 – návrh dohody žiadal predložiť na prejednanie OZ 

- § 10 bod 3, 4 – navrhuje sa, aby dlžník bol vyložený aj na úradnej 

tabuli obce nielen v cintoríne, čo keď nepoznáme adresu nájomcu 

                              - bod 5,6 – ako sa to myslí s dražbou. 

P. starosta – k bodu 5,6 je to citácia zákona, týka sa to hlavne miest. 

P. Bryndzová – výpovedná doba je 5 rokov, dokedy si príbuzní môžu riešiť svoje nároky. 

P. starosta – doporučil § 10 bod 3,4 doplniť – na úradnej tabuli obce. 



Ing. Miškovič - § 14 – sankcie – týkajú sa len podnikateľov, čo bude s fyzickou osobou   

                          /vandali/ keď poruší VZN.  

P. starosta – priestupky ostatných rieši regionálny úrad verejného zdravotníctva. 

Ing. Miškovič – doporučil vypracovať projekt na riešenie verejných priestranstiev  

                           v cintoríne, pre možnosť odpočinku príbuzných. 

                       - § 11 – stavby a práce na pohrebisku – navrhuje sa vynechať fyz. a PO majúce  

                          na to oprávnenie, čo zároveň aj vysvetlil. Keď niekto vie a chce urobiť  

                          svojpomocne napr. základy pohrebiska, aby mu to bolo umožnené. 

                          Prípadne pripraviť jednotný cenník pre prípad, že by sa práce vykonali  

                          prostredníctvom VPS. 

P. starosta – tento návrh je akceptovateľný, lebo na to nie je potrebný ceritfikát. Zároveň  

                    doporučil upraviť tento text v zmysle odznelého návrhu, s čím poslanci súhlasili. 

Ing. Miškovič - § 2 – či by nebolo vhodnejšie dezinfekčným prostriedkom a neurčiť  

                          konkrétny názov dezinfekčného prostriedku. 

P. prednosta – úrad verejného zdravotníctva žiadal, aby boli uvedené tie dezinfekčné  

                        prostriedky, ktoré sú vo VZN vymenované. 

P. starosta – doporučil doplniť text  „alebo iným vhodným dezinfekčným prostriedkom“. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. Bryndzová – navrhla záverečné ustanovenie doplniť schválené Úradom pre verejné  

                          zdravotníctvo. 

P. starosta – navrhol dodať vetu kedy bolo schválené ÚVZ 

Hlasovanie o doplnenom návrhu uznesenia: všetci za. 

 

- Návrh VZN obce Nesvady č. 4/2007 o poskytovaní opatrovateľskej služby  

   a o úhradách za opatrovateľskú službu v obci Nesvady  

   - priložený k zápisnici 

 

P. starosta – od 1.1.2007  bola zrušená vyhláška podľa ktorej obec doteraz postupovala  

                    a preto je potrebné stanoviť si vlastné taxy. Návrh VZN kopíruje tie sumy,  

                    ktoré platili doteraz.  

P. Mládenczová – v súčasnosti je 13 opatrovaných, ktorých opatruje 12 opatrovateľov, t.j. l  

                              opatrovateľ opatruje 2 občanov. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje toto VZN schváliť v predloženom znení. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

                    

- Prejednanie ďalšej bytovej výstavby na ul. Vinohradnícka a Obchodná – za  

  zdravotným strediskom 

  - priložené k zápisnici 

P. starosta – s firmou Prospect obec korešponduje už 2 mesiace, bytovky by firma stavala  

                    na predaj. 

                     A to za zdravotným strediskom a na Vinohradníckej ul.. Vedenie firmy  

                     Ferplast ústne tlmočilo, že nereflektuje na stavebné pozemky, ktoré boli pre  

                     firmu Ferplast rezervované. 

                     Dnes by bolo potrebné povedať, či poslanci súhlasia s výstavbou za  

                     zdravotným strediskom a keď ano doporučuje za podmienky, že firma postaví  

                     aj prístupovú cestu. Potom rozhodnúť o ďalších podmienkach predaja. 

                     Zároveň informoval o počte podaných žiadostí na IBV zo strany občanov –  

                     Vinohradnícka ulica – do dnešného dňa bolo podaných 6 žiadostí. 

                     V rámci tohto bodu najprv rozhodnúť o pozemku za zdravotným strediskom. 



Ing. Miškovič – komisia výstavby a frakcia SMK doporučujú aby OZ schválilo žiadosť  

                          firmy Prospect s tým, že v zmluve o budúcej zmluve navrhuje uviesť aj  

                          termín začatia výstavby. Navrhuje predajnú cenu vo výške  150,- Sk/m2.  

Ing. Kelemen – finančná komisia súhlasí s výstavbou nájomných bytov, navrhuje 1000,-  

                         Sk/m2 tak,  ako to bolo u p. Ballovej. 

Holop S. – nakoľko v týchto bytoch nebude prebiehať podnikateľská činnosť tak ako u p.  

                  Ballovej, doporučil cenu 500,- Sk/m2. 

P. starosta – treba brať do úvahy to, čo povedal p. Holop. 

Haris Z. – treba brať do úvahy aj to, že by firma musela postaviť prístupovú cestu, čo  

                 komisia brala do úvahy a preto navrhla 150,- Sk/m2. 

Molnár Z. – keď zvýšime cenu pozemku, nakoniec to zaplatí občan, ktorý kúpi byt. 

                    Ako sa budú riešiť vlastnícke vzťahy k postavenej ceste. 

P. starosta – je možné, že budú vlastníctvom  občanov, ktorí budú vlastníkmi bytov, ale  

                    v tom prípade sa budú musieť starať o údržbu tejto cesty. Cestu je možné  

                    odovzdať do vlastníctva obce, ktorá sa po tom bude o túto cestu starať. 

Becse O. – myslí si, že je potrebné vytvoriť podmienky k tomu, aby sa počet občanov obce  

                   zvyšoval. Preto doporučil túto žiadosť podporovať a vytvoriť občanom   

                   možnosti, aby sa v našej obci usadili. Treba však brať do úvahy aj riešenie  

                   otázok ktoré sa týkajú vlastníctva inžinierskych sietí. 

Patakyová A. – v prípade, že budú vlastníkmi tam bývajúci občania, môže sa stať, že iní  

                         občania túto cestu nebudú môcť používať. 

Ing. Miškovič – teraz je potrebné dať podmienku, aby postavila firma cestu a inž. siete  

                          a potom sa rozhodne o vlastníckych vzťahoch. 

P. starosta – zmluvu o budúcej zmluve bude prejednávať OZ a v nej budú zahrnuté aj  

                    detaily. 

Iné návrhy neodzneli. P. starosta dal hlasovať o doplnenom uznesení /Ing. Miškovič/ 

Hlasovanie: 7 za, 4 sa zdržali hlasovania. Návrh bol schválený 

 

Pokračovalo sa v jednaní o určení účelu stavebných pozemkov na Vinohradníckej ulici, či 

budú vyčlenené pre IBV, alebo skupinovú výstavbu. 

P. starosta – jeho osobný názor je, aby sa pozemky vyčlenili pre skupinovú výstavbu. 

Ing. Miškovič – frakcia SMK a komisia výstavby doporučuje lokalitu ponechať pre IBV 

                          a v prípade súhlasu doporučuje vyhlásiť možnosť kúpy občanmi obvyklým  

                          spôsobom a v mesiaci jún realizovať dražbu. Zároveň doporučuje pre firmu  

                          nájsť lokalitu na výstavbu  skupinovej  výstavby. 

Ing. Kelemen – finančná komisia tiež doporučuje realizovať na Vinohradníckej  

                          individuálnu bytovú výstavbu občanmi z Nesvád. 

Patakyová A. – nedoporučuje izolovať len pre Nesvadčanov. 

Ing. Kelemen – myslí sa tu na to, že občan sa nemôže porovnávať so stavebnou  firmou. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta – pre obec Nesvady je úradne stanovená cena pozemku vo výške150,- Sk/m2.  

                    Vyzval poslancov, aby predniesli návrh na výkričnú cenu. 

Ing. Miškovič – navrhol výkričnú – úradne stanovenú cenu t.j 150,- Sk/m2. 

P. starosta dal hlasovať o doplnenom návrhu uznesenia v zmysle návrhu Ing. Miškoviča. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

    - Návrh finančných prostriedkov na vyhotovenie projektových dokumentácií v r. 2007 

      - priložený k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby navrhuje tieto projekty pripraviť, aby obec bola pripravená  

                          v prípade vyhlásenia termínov podávania projektov z prostriedkov EÚ. 



P. starosta – niektoré projekty sú už rozbehnuté, so všetkými obec určite neuspeje, ale tieto  

                    obec bude musieť v budúcnosti riešiť a už bude mať pripravené stavebné  

                    povolenia na realizáciu týchto projektov. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje schváliť prípravu týchto projektov a vyčleniť na ich  

                   zabezpečenie finančné prostriedky z obecného rozpočtu. 

Becse O. – navrhol zaradiť projekt na realizáciu kamerového systému v obci Nesvady, čím 

                  by sa zabránilo-zamedzilo vandalizmu v obci. Taktiež projekt na kompletný  

                  informačný systém v obci Nesvady  a výstavbu urnového hája na cintoríne. 

P. starosta – kamerový systém – obec určí body v obci napojené na kamerový systém a firma 

                    zrealizuje – obec vie riešiť z vlastného rozpočtu a bude sa touto otázkou  

                    zaoberať. Informačný systém obce – je potrebné pripraviť jednoduchý rozpočet. 

                    Tieto projekty sú väčšieho rozsahu a tieto by bolo potrebné pripraviť. 

Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: 1 sa zdržal, ostatní za. 

 

    - Návrh špecifikácie použitia finančných prostriedkov na údržbu budovy základnej  

      školy 

      - priložený k zápisnici 

P. starosta – návrh bol predložený po dohode s obidvoma riaditeľmi škôl. 

                     Je možné vykryť z plánovanej údržby. Privítal riaditeľov škôl 

                     Komisia prezrela priestory školy. Práce sa budú realizovať počas letných  

                     prázdnin. 

Pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

Mgr. Becse N. – riaditeľ ZŠ s VJM – poďakoval sa poslancom v mene svojom ako aj  

                           riaditeľky druhej školy za schválenie finančných prostriedkov na údržbu  

                           a zároveň pozval poslancov ako aj pracovníkov obce na Deň detí, ktorý bude  

                           mať bohatý program. Akcia sa uskutoční v areáli miestneho kultúrneho  

                           domu. 

 

    - Návrh na rozšírenie detských ihrísk v obci 

      - priložený k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby predložila návrh na zriadenie detských ihrísk. Ide o nemalé  

                          čiastky, ale detské ihriská musia byť zariadené certifikovanými zariadeniami. 

                          Občania Aňale musia však prispieť k tomu, aby detské ihrisko v Aňale dlho  

                          slúžilo svojmu účelu. Myslí sa tu na ochranu. Doporučil predložený návrh  

                          schváliť. 

Mgr. Holková – komisia školstva a kultúry doporučuje tento návrh schváliť. Do parku a na  

                          detské ihriská sa navrhuje osadenie stojanov na bicykle. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

                           

    - Pozvánka primátora mesta Kiskőrös – zostavenie oficiálnej delegácie a pozvánka 

      organizácie Rákóczi Szövetség-Bácskai Szervezet na stretnutie v obci Felsoszentiván 

      - priložené k zápisnici 

P. starosta – do Kiskőrösu žiadajú oznámiť 8-člennú delegáciu - pôjde aj autobus 

                  

Hlasovanie: všetci za. 

 



Pozvánka organizácie Rákóczi Szövetség-Bácskai Szervezet na stretnutie v obci 

Felsoszentiván 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – do Csávolyu - Felsoszentivánu – odchod autobusu 9.6. o 6.00 hod. od klubu  

                    dôchodcov. Doporučil poslancom, ktorý majú záujem zúčastniť sa akcie,  

                     prihlásiť sa po zastupiteľstve u p. prednostu. 

                     P. Németh Július tiež prisľúbil účasť –  100. výročie narodenia Lebó Sándora. 

Nakoľko pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Organizačné zabezpečenie podujatia Športom proti drogám 

      - priložené k zápisnici 

Molnár Z. – informoval poslancov ako aj občanov pri TV o termíne podujatia – športové  

                    dopoludnie 9.6.2007 pre chlapcov a dievčatá a mládež. Komisia predložila  

                     predbežný rozpočet, formou tomboly by boli zaistené ceny pre účastníkov. 

                     Spolupráca so školskou kuchyňou a sponzormi. Dúfa, že účasť bude aspoň taká  

                     ako doteraz. Všetky informácie neprednesie, lebo sa chystá aj prekvapenie. 

                     Vyzval školopovinné deti ako aj dorastencov aby sa v čo najväčšom počte 

                     zúčastnili tejto akcie. 

P. prednosta – sa informoval, ako je to propagované v školách. 

Mgr. Holková – v ZŠ s VJM všetky triedni učitelia obdržali plagáty. 

Molnár Z. – na zasadnutí komisie sa zúčastnili  riaditelia škôl, MŠ. 

Mgr. Dibusz – na zasadnutí komisie odznel návrh, účastníkov týchto podujatí  odmeniť 

                        upomienkovými predmetmi s motívmi obce. Taktiež aj futbalisti. 

P. starosta – skladové zásoby týchto predmetov sú minimálne. Navrhol uložiť komisii  

                    predložiť návrh na nákup týchto pamätných predmetov aj rozpočtovým  

                    nákladom. 

Ing. Miškovič – navrhol kúpiť predmety zo šúpolia od občanov, aby obec mala k dispozícii 

                          typické nesvadské predmety s obecným motívom. Návrh predložiť na júnové  

                          zasadnutie OZ. 

P. starosta – súhlasil s týmto návrhom. 

Molnár Z. – navrhol riešiť v rámci Nesvadských dní, tričká vo viacerých alternatívach. 

Iné pripomienky neodzneli. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

    - Rozpočet na opravu kaplnky na Námestí Slobody  

      - priložený k zápisnici 

P. starosta – teraz už sa vie presná suma opravy kaplnky a preto doporučuje schváliť návrh  

                    uznesenia ktorým sa mení pôvodné uznesenie OZ. 

Molnár Z. – frakcia SMK doporučuje schváliť zmenu uznesenia v zmysle predloženého  

                    návrhu. 

                    Poďakoval sa p. Becsemu za štýlový orez tuje pri kaplnke. 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Návrh poslancov frakcie SMK na zmenu uznesenia OZ č.1/2006 bod V. zo dňa 

21.12.2007 

   - priložený k zápisnici 

Iný návrh neodznel, p. starosta dal hlasovať o predloženom návrhu. 



Hlasovanie: všetci za 

 

6. Rozprava a interpelácia: 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Ing. Takács Z. – vrátil sa k uzneseniu OZ – požiadal vedenie obce, aby venovali pozornosť 

                           pri skupinovej bytovej výstavbe sa nenarušil ráz starého cintorína,  

                           ktorý je jednou z atrakcií obce  a aby zostal zachovaný tak ako je. 

                        - nelegálne skládky odpadov v lokalite Hamošad – navrhol pri odbočkách  

                          osadiť tabule so zákazom tvorby skládky odpadu prípadne osadiť nádoby na  

                          smeti. 

P. starosta – bude sa riešiť na porade. 

Patakyová A. – prechodné obdobie nového prevádzkovateľa KTR sa končí, niektoré  

                         programy, kde je to možné riešiť, navrhla vysielať v jazyku maďarskom, napr.  

                         History 

P. starosta – KTR ešte vždy ide s kartami Termosatu, s prevádzkovateľom bude pohovorené. 

                     Dúfa, že svoje sľuby dodrží. Vyzval občanov, aby boli trpezliví.  

Haris Z. – v Hodžovej ul. ešte stále nie je VO riešené. 

Mátyus J. – ZE by malo stĺp napojiť na elektrinu. 

P. starosta – obec osadila stĺpy. 

Ing. Miškovič – okraje obce v rámci MOS skosiť – Studená, Kalinčiakova, Lúčna 

                        - komisia výstavby navrhuje vyzvať- oznámiť občanom záujem obce  

                           o odkúpenie nehnuteľností za primeranú cenu. 

                        -  oznámil , že ženy v hádzanej vyhrali ligu, poďakoval sa za podporu ktorú  

                           doteraz dostali či už od obce alebo sponzorov. 

P. starosta – kosenie a ostatné odznelé pripomienky sa budú sa riešiť na pracovnej porade,  

                 - gratuloval ženám-hádzanárkam. 

                  

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má doplňujúci návrh do uznesenia. 

P.  Molnár-  oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá  

                       a považuje uznesenie z 8. zasadnutia OZ za schválené. 

  

  Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 8/2007 

zo dňa 31. 5. 2007. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  

poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e 

správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2007 v predloženom znení. 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e    n a    v e d o m i e 



1. Organizačné zabezpečenie a plán podujatí Nesvadských dní 2007 

2.  Orientačný rozpočet  Nesvadských dní 2007. 
       

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v  Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e   

     informatívnu správu o stave vymáhania pohľadávok obce k termínu 30. 4. 2007 

     v predloženom znení, 

B/ u k l a d á   

     venovať zvýšenú pozornosť a vyvinúť maximálne úsilie vo vymáhaní pohľadávok obce  

     Nesvady voči dlžníkom. 

      Zodpovední: Ing. J. Luca, prednosta OcÚ 

                            Imrich Nagy, pracovník obce 

      Termín: trvalý 

       

                  V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e    

odpredaj nehnuteľností z majetku Obce Nesvady pre vlastníkov 4-bytového domu na 

Pieskovej ulici č. 194/1  a to pozemky nachádzajúce sa v  k. ú.  Nesvady, ktoré sú v prenájme  

nasledovne:   

1.) Michal Keszi rod. Keszi nar. 18.01.1941, trvale bytom Nesvady, Piesková 194/1 : 

- pozemok parc.č. 3202/319 zastavané plochy a nádvoria o výmere 202 m2, v podiele 1/4 

      - pozemok parc.č. 3202/200 zastavané plochy a nádvoria o výmere 662 m2, v podiele  1/4 

      - pozemok parc. č. 3202/205 záhrady o výmere 239 m2, v celosti  

        t. j. celková  výmera k odpredaju je  455 m2. 

2.) Roman Šáli rod. Šáli nar. 06.03.1974, trvale bytom Nesvady, Piesková 194/1: 

- pozemok parc.č. 3202/319 zastavané plochy a nádvoria o výmere 202 m2, v podiele 1/4 

      - pozemok parc.č. 3202/200 zastavané plochy a nádvoria o výmere 662 m2, v podiele  1/4 

      - pozemok parc. č. 3202/203 záhrady o výmere 234 m2, v celosti  

        t. j. celková  výmera k odpredaju je  450 m2. 

3.) Štefan Pavlík rod. Pavlík nar. 30.08.1946 a manž. Julianna Pavlíková rod. Klementisová 

nar. 06.05.1947, obaja trvale bytom Nesvady, Piesková č 194/1 

 - pozemok parc.č. 3202/319 zastavané plochy a nádvoria o výmere 202 m2, v podiele 1/4 

       - pozemok parc.č. 3202/200 zastavané plochy a nádvoria o výmere 662 m2, v podiele  1/4 

       - pozemok parc. č. 3202/204 záhrady o výmere 237 m2, v celosti  

         t. j. celková  výmera k odpredaju je  453 m2. 

4.) Tibor Daráž rod. Daráž nar. 10.10.1937 a manž. Valéria Darážová rod. Klárisová nar.   

29.03.1944, obaja trvale bytom Nesvady, Piesková 194/1: 

 - pozemok parc.č. 3202/319 zastavané plochy a nádvoria o výmere 202 m2, v podiele 1/4 

       - pozemok parc.č. 3202/200 zastavané plochy a nádvoria o výmere 662 m2, v podiele  1/4 

       - pozemok parc. č. 3202/34  záhrady o výmere 235 m2, v celosti t. j. celková  výmera  

         k odpredaju je  451 m2. 

 

Predajná cena pozemku  je  100,-Sk/m2 s možnosťou splátky kúpnej ceny do jedného roku od 

podpisu kúpnej zmluvy na základe žiadosti kupujúceho. 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

n e s ú h l a s í 



s výstavbou terasy  pred   kaviarňou   BON BON   na  Ul. Obchodná  č. 8 v Nesvadoch  

stavebníka p. Zsolta Hlavičku, trvale bytom Nesvady, Nová č. 24 v zmysle predloženej 

zjednodušenej projektovej dokumentácie. 

 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

odpredaj nehnuteľností z majetku Obce Nesvady pre manželov Baltazár Maráz rod. Maráz 

narod. 1. 1. 1951 trvale bytom Dlhá ul. č. 3 94651 Nesvady a manželka Agnesa rod. Tóthová 

narod. 14. 6. 1953, trvale bytom Dlhá ul. č. 3, 94651 Nesvady  a to pozemok nachádzajúci sa 

v  k. ú. Nesvady, parc. č.1169/12 záhrada o výmere 448 m2 do bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov. 

Predajnú cenu stanovuje na 100,-Sk/m2. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e  

poradovník pre pridelenie bytu z dôvodu uvoľnenia bytu č. 23 v budove 27 b. j.  na Športovej 

ulici takto: 

Poradie        Priezvisko a meno Bydlisko 

1. Gyűrüsi Peter Nesvady, Dlhá 44 

2. Palušková Lucia Sliač, Rybárska 30 

3. Bartová Ružena Nesvady, Hviezdoslavova 3 

4. Nagy Zoltán Nesvady, Nová 60 

5. Bencsik Tibor Nesvady, Jarková 11 

6. Baová Helena    Nesvady, Záhradná 20 

7. Kováč Ferdinand Nesvady, Gútska 11 

8. Kuczmanová Mária Nesvady, Bajčská 11 

9. Marázová Irena       Nesvady, Kalinčiakova 13 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch    

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     žiadosť MO Csemadok Nesvady o finančný príspevok na zabezpečenie účasti organizácie na      

     medzinárodnom folklórnom festivale v obci Pálháza v MR v dňoch 22.-24. 6. 2007,  

B/ s c h v a ľ u j e   finančný príspevok vo výške 22 160,- SK pre MO Csemadok Nesvady,  

    Obchodná č. 7, na úhradu cestovných nákladov, 

C/ u k l a d á   účtovníčke obce schválené prostriedky vo výške 22 160,- Sk zahrnúť do 

     zmeny rozpočtu obce na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

X. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 3/2007 – Prevádzkový  

     poriadok pohrebísk obce Nesvady v doplnenom znení, 

B/ u k l a d á   vypracovať: 

1. projekt usporiadania cintorína vrátane chodníkov a zelene do konca roku 2007, 

Zodpovedný: Šuba O., pracovník OcÚ 

Termín: uvedený v texte 



2. vzor dohody na činnosti uvedené v § 2 bod 2 písm. a, b, c, VZN obce Nesvady 

č.3/2007 – Prevádzkový poriadok pohrebísk obce Nesvady. 

                                                                  Zodpovedný: Ing. J. Luca, prednosta OcÚ 

                                                                  Termín: zasad. OZ v mesiaci Jún 2007 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č. 4/2007o poskytovaní opatrovateľskej služby 

a o úhradách za opatrovateľskú službu v obci Nesvady v predloženom znení. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v  Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť stavebnej firmy Prospect s.r.o., so sídlom J. Simora 5, Nové Zámky na odkúpenie 

pozemkov na Ul. Vinohradnícka z dôvodu plánovanej výstavby bytových domov v počte  

2 ks x 9 b.j., 

B/  s ú h l a s í   s využitím voľných stavebných pozemkov  

- parc. č. 3094/8   ostatné plochy o výmere 711 m2 ,  

- parc. č. 3094/9   ostatné plochy o výmere 711 m2 ,  

- parc. č. 3094/10 ostatné plochy o výmere 569 m2 ,  

- parc. č. 3094/11 ostatné plochy o výmere 737 m2 ,  

o celkovej výmere 2728 m2 na Ul. Vinohradnícka na individuálnu bytovú výstavbu, 

C/ u k l a d á 

obecnému úradu vyhlásiť dražbu na predaj pozemkov na ul. Vinohradnícka pre záujemcov – 

fyzické osoby, uvedených v bode B/ tohto uznesenia. Podmienky predaja ako u ostatných 

realizovaných predajov pozemkov pre IBV na Vinohradníckej ulici. Výkričnú cenu stanovuje 

na 150,- Sk/m2. 

      Zodpovedný: Ing. J. Luca, prednosta OcÚ 

      Termín: do konca mesiaca jún 2007 

 

XIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť firmy Prospect spol. s r.o., so sídlom J. Simora 5, Nové Zámky o odkúpenie pozemku 

a predloženú zjednodušenú projektovú dokumentáciu s osadením plánovanej stavby bytového 

domu - 9 b.j. na pozemku parc. č. 58/1 na Ul. Obchodná v Nesvadoch, 

B/  s c h v a ľ u j e   

nasledovné podmienky  na  odpredaj  nehnuteľnosti  z  majetku  Obce  Nesvady  pre  firmu 

Prospect spol. s  r.o., so sídlom J. Simora 5, Nové Zámky : 

1./ Obec Nesvady vyhotoví na vlastné náklady geometrický plán na oddelenie pozemku z 

parc. č. 58/1 v k.ú. Nesvady  pre stavbu bytového domu - 9 b.j. vo výmere nevyhnutnej pre 

samotnú stavbu a obslužné komunikácie. 

2./ Po vyhotovení geometrického plánu a po schválení v obecnom zastupiteľstve sa podpíše 

zmluva o budúcej zmluve o predaji pozemku s právom výstavby bytového domu - 9 b.j. 

Právo na uzavretie riadnej kúpnej zmluvy vznikne budúcemu kupujúcemu po dokončení 

hrubej stavby. Začatie stavby sa musí uskutočniť do 1 roku od podpisu zmluvy o budúcej 

zmluve. 

3./ Všetky inžinierske siete /prístupová cesta, elektrika, plyn, voda, kanalizácia/ budú 

vybudované na náklady investora.   



4./ Predajnú  cenu  predmetného  pozemku  oddeleného  geometrickým  plánom  z   pozemku  

parc. č. 58/1 stanovuje na 150,- Sk/m2 . 

 

XIV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e    
finančné prostriedky vo výške 1 840 000,- Sk na vyhotovenie projektových dokumentácií v roku 2007 v zmysle 

predloženého rozpisu zo dňa 23.05.2007 nasledovne: 

   

P. č. Názov projektovej dokumentácie - stavby Cena  

v tis. Sk 

1. 

 

Zberný dvor separovaného odpadu 

/ areál verejnoprospešných služieb / 
 

100 

2. 

 

Rekonštrukcia základnej školy 

/ aktualizácia jestvujúcej projektovej dokumentácie / 
 

 50 

3. 

 

Prestavba detských jasiel na dom sociálnych služieb 

/ cca 25 - 28 osôb / 
 

200 

4. 

 

Rekonštrukcia zdravotného strediska 

/ zateplenie, výmena okien, vykurovacích kotlov a radiátorov / 
 

150 

5. 

 

Rekonštrukcia miestnych komunikácií a chodníkov I. etapa 

/ časť miestnych komunikácií obce v dĺžke cca 5 km / 
 

200 

6. 

 

Rekonštrukcia hlavného námestia obce 

/ spevnené plochy, sadové úpravy a výmena fontány / 
 

200 

7. 

 

Rekonštrukcia Materskej školy Ul. Sládkovičova  

/ zateplenie, výmena okien, rekonštr. kotolne a kuchyne / 
 

150 

8. Bytový nájomný dom - 12 b.j. 

/ lokalita pri zdravotnom stredisku / 
 

250 

9. 

 

Urbanistická štúdia časti centrálnej zóny obce 

/ Ul. Obchodná / 
 

400 

 

 

 

Spolu riadky č. 1 - 9   
 

       1 700 

 

 

 

Rezerva  8 % 
 

140 

 

  
 

C E L K O M 

 

       1 840 

B/  u k l a d á 

schválené finančné prostriedky vo výške 1 840 000,- Sk zapracovať do návrhu I. zmeny 

rozpočtu obce Nesvady na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

použitie finančných prostriedkov z rozpočtu škôl na rok 2007 v zmysle návrhu predloženého 

riaditeľmi oboch škôl, 

B/  s ú h l a s í    

s použitím finančných prostriedkov z rozpočtu obce na rok 2007 vo výške 1 090 000,- Sk na 

údržbu budovy Základnej školy Nesvady v zmysle predloženej špecifikácie nasledovne:  

1. Rekonštrukcia spoločných schodísk :     160 000,- Sk 

Rekonštrukcia bude pozostávať z : 

- demontáže jestvujúcej drevenej a betónovej výplne schodiskových stupňov, 

- vyhotovenia novej výplne schodiskových stupňov špeciálnou cementovou maltovou 

zmesou UZIN hrúbky 25 mm, 

- nalepenia novej PVC podlahoviny vrátane schodiskových hrán, 

- náteru oceľovej a drevenej konštrukcie schodísk. 



2. Rekonštrukcia spoločného sociálneho zariadenia :     310 000,- Sk 

Rekonštrukcia bude pozostávať z : 

- demontáže jestvujúceho vnútorného zariadenia, 

- vyhotovenia miestnosti s výlevkou pre upratovačku, 

- osadenia nových umývadiel, vodovodných batérií, záchodov a pisoárov, 

- osadenia nových dverných zárubní a dverných krídiel, 

- vyhotovenia nových keramických obkladov a dlažieb, 

- vyhotovenia vnútornej maľby. 

3. Rekonštrukcia sociálneho zariadenia ZŠ slov. :     310 000,- Sk 

Rekonštrukcia bude pozostávať z : 

- demontáže jestvujúceho vnútorného zariadenia, 

- vyhotovenia miestnosti s výlevkou pre upratovačku, 

- osadenia nových umývadiel, vodovodných batérií, záchodov a pisoárov, 

- osadenia nových dverných zárubní a dverných krídiel, 

- vyhotovenia nových keramických obkladov a dlažieb, 

- vyhotovenia vnútornej maľby. 

4. Rekonštrukcia sociálneho zariadenia ZŠ maď. :     310 000,- Sk 

Rekonštrukcia bude pozostávať z : 

- demontáže jestvujúceho vnútorného zariadenia, 

- vyhotovenia miestnosti s výlevkou pre upratovačku, 

- osadenia nových umývadiel, vodovodných batérií, záchodov a pisoárov, 

- osadenia nových dverných zárubní a dverných krídiel, 

- vyhotovenia nových keramických obkladov a dlažieb, 

- vyhotovenia vnútornej maľby. 

 

XVI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  s c h v a ľ u j e    

1. finančné prostriedky vo výške 160 000,- Sk na vybudovanie detského ihriska v časti  

      obce Aňala v zmysle predloženého rozpisu zo dňa 23.05.2007,  

2. finančné prostriedky vo výške 160 000,- Sk na rozšírenie detských ihrísk v obci  

      Nesvady v zmysle predloženého rozpisu zo dňa 23.05.2007,   

B/  u k l a d á 

schválené finančné prostriedky v celkovej výške  320 000,- Sk zapracovať do návrhu zmeny 

rozpočtu obce Nesvady na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XVII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a v e d o m i e  

     pozvánku primátora mesta Kiskőrös na podujatie „Oberačkové slávnosti  a národnostné  

     dni“ v dňoch 31. 8.-2.9.2007, 

B/ s t a n o v u j e   delegáciu obce v počte 8 osôb, 

C/ u k l a d á    spracovať prezentáciu v rozsahu 8-12 minút ohľadom prínosu finančných  

     príspevkov z fondov EÚ v rozvoji obce Nesvady. 

      Zodpovedný: Ing. Ján Luca, prednosta OcÚ 

 

XVIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e  pozvánku organizácie Rákóczi Szövetség-Bácskai Szervezet na  



     stretnutie v obci Csávoly v MR, na ktoré ako oficiálny hosť je pozvaná obec Nesvady a miestny  

     klub dôchodcov, 

B/ s c h v a ľ u j e   preplatenie cestovných nákladov na autobusovú prepravu účastníkov podujatia  

    do obce Csávoly vo výške cca 20 tis. Sk. 

 

XIX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e do m i e 

     Organizačné zabezpečenie podujatia Športom proti drogám, ktoré sa uskutoční dňa 9. 6. 2007, 

B/ s c h v a ľ u j e   rozpočtové náklady na zabezpečenie podujatia vo výške 22 000,- Sk, 

C/ u k l a d á     

     1. predložiť finančné vyúčtovanie predmetného podujatia v termíne do 20. 6. 2007, 

      Zodpovedný: predseda komisie športu  

                                                                                                    a mládeže pri OZ Nesvady 

     2. účtovníčke obce schválené prostriedky vo výške 22 000,-Sk zahrnúť do zmeny rozpočtu  

         obce na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  m e n í   v bode A/ uznesenia číslo 7/2007-XIV. Zo dňa 26.04.2007 výšku poskytnutej 

finančnej dotácie na opravu kaplnky na Námestí Slobody pre Rímskokatolícku cirkev – 

Farnosť Nesvady z 50 000,- Sk na 67 000,- Sk, v zmysle predloženého rozpočtu zo dňa 

28.05.2007,  

B/  u k l a d á 

účtovníčke obce schválenú finančnú dotáciu vo výške  67 000,- Sk zapracovať do návrhu I. 

zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2007. 

      Zodpovedná: p. Gerhardtová, účtovníčka obce 

 

XXI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

m e n í   svoje uznesenie č. 1/2006 zo dňa 21. 12. 2006 nasledovne: 

A/  v bode č. V. odst. C miesto slova „základného“ sa vkladá slovo „vypočítaného“ a za text 

      §3 ods. 1“ sa doplňuje text „s prihliadnutím na § 4 ods. 1 a 2“, 

B/  v bode V. odst. D za text „starostu obce“ sa doplňuje text „ v zmysle § 3 ods. 1  

      s prihliadnutím na § 4 ods. 1 a 2 zák. 253/94 Z.z.“. 

 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť a ukončil 8. zasadnutie OZ. 

                          

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    Ing. Zoltán Takács 

    Ing. Zoltán Kelemen 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 



 

 


